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Abstract (en)
DC contactor for high power, comprising a main conduction circuit with fixed contacts (4) and moving contact (3), and a cutoff circuit with fixed
contact (7A) and lever (6) rotatable about an axis (8) and provided at its end with a contact (7), with operating member (16) provided with a thruster
able to repel a moveable core (20A) towards the rotary lever by way of at least one spring. Its moving conduction contact (3) is arranged between
the rotary lever (6) and the fixed conduction contacts (4) and is supported by the moveable core at a point situated between the axis (8) and the
cutoff contact (7) of the rotary lever. <IMAGE>

Abstract (fr)
Contacteur a courant continu pour puissances élevées, comprenant un circuit de conduction principal a contacts fixes (4) et contact mobile (3), et
un circuit de coupure a contact fixe (7A) et levier (6) rotatif autour d'un axe (8) et muni a son extrémité d'un contact (7), avec organe de commande
(16) muni d'un poussoir susceptible de repousser un noyau mobile (20A) vers le levier rotatif par I'intermédiaire d'au moins un ressort. Son contact
de conduction mobile (3) est disposé entre le levier rotatif (6) et les contacts de conduction fixes (4) et se trouve supporté par le noyau mobile en un
point situé entre l'axe (8) et le contact de coupure (7) du levier rotatif. <IMAGE>
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